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ES. EEE inv.)
From: )

Sent: Sun 3/15/2020 8:24:34 PM

Subject: Re: Maatregelen geneesmiddelentekorten

Received: Sun 3/15/2020 8:24:38 PM

Ik reageer morgenochtend. Ik ben bang dat ik nu te ongenuanceerd ben als ik direct reageer.

Wat 1k wel alvast wil aangeven 1s dat de vervolgacties van de betreffende marktpartijen emd vorige week mn schril contrast

staan met wat we in de werkgroep besproken hebben.

Ikzelf ben voorstander om vanuit ZN een reactie te geven, maar zoals gezegd zal ik morgenochtend 11g een reactie geven

vanuit de inkoopafspraken van Zilveren Kruis.

Groet ERE

Outlook voor 10S downloaden

vr:INE XEN eins ni

Verzonden: Sunday, March 15, 2020 2:17:55 PM

EEE:-
@zilverenkruis.nl>;

ec; IEE | ZEEE @vgz.nl)
SRE @zn.nl>

) <BR @ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Maatregelen geneesmiddelentekorten

Allemaal waar, zolang er inderdaad voldoende aanvoer is.

En natuurlijk zitten er diverse belangen in deze oproep.

Wat nu bij hulpmiddelen gebeurt op de internationale markt, kan echter ook bij geneesmiddelen gaan optreden. Daarom moeten

we ons voorbereiden. Politiek vraagt daarom.

Andere reacties welkom

Verzonden: zondag 15 maart 2020 13:53

@cz.nl) @cz.nl>;

@zilverenkruis.nl) @zilverenkruis.nl>;

@zn.nl>

)SEEminvws.n!>;[IEESEEN© minvws n>;IEE
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Maatregelen geneesmiddelentekorten

Mijn reactie was gebaseerd op de brief. Ik wilde eerst niets zeggen want dat was de afspraak. lk stel alleen vast dat de andere

partijen zich er niet aan houden en ook in reacties dingen doen voor eigen gewin.

(actie ASKA- SBA) en deze brief. Die bewust gelekt is aan FD en NRC (!)

Mijn reactie is gebaseerd op de tekst.

1) Als de prijzen nu in ons land hoog zijn, hoe kunnen er dan tekorten zijn? Dat is nl omgekeerd aan wat partijen steeds

roepen.

2) Het is dus een margecall van de partijen. Doo de WGP zal hun marge dalen.

3) lk sprak met NOVO die deze week vertelde: “Ja kost ons 12% op insuline novorapid. Maar we hebben dus jaren dat kunnen

incasseren” Dat is de realiteit.

4) De groothandels krijgen (bevestigd) per de 15 de van de maand de producten geleverd tegen de nieuwe AIP. Ze hebben
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dus vanaf nu geen voorraadverlies meer!!! Vanaf morgen rekenen groothandels en apothekers af met de leveranciers

tegen de nieuwe prijzen en is er dus geen voorraadrisico. Dat was vroeger ook al zo en is nooit veranderd. Wederom een

bewijs dat de marktmacht nog steeds bij hen ligt! De voorraad kan dus ongebreideld omhoog en de brief is te laag.

5) Partijen hebben kunnen reageren op de berichten na 27 december. 24 reacties laten zien dat er weinig gedoe is geweest.

Wat wij doen hebben we tijdens ons overleg benoemd”

1) Preferentiebeleid op een product buiten spel zetten als er een tekort is.

2) Idem de laagste prijssystemen. IDEA moet Zilveren Kruis beantwoorden.

3) BE: bereid de prijs van een product (tijdelijk) te verhogen als een leverancier kan aantonen dat een grondstofprijs

aanzienlijk stijgt vanaf moment gebruik nieuwe grondstof in NL product. Wij hebben geen belang bij weglopen van de

levranciers die na 2008 op de markt konden komen maar het geldt voor alle preferente leveranciers.

4) We vergoeden cf de afspraken de buitenlandse producten.

lk werd er nog over gebeld: firmal die klaagt dat zijn generiek dat morgen in de handel komt door de WGP oktober geraakt

gaat worden. Nu betalen we fors meer dan de WGP van vandaag al en nog meer dan na 1 april. Maar dat is de afspraak.

Dus ook wij hebben belang bij meer voorraad!

Deze producten staan nu als NOODPRODUCTEN in de Z-indextaxe.

Concluderend:

Ik blijf erbij dat hier marge en mogelijkheden van parallelimport belangrijker lijken dan de werkelijkheid. Apotheker en

groothandel kost deze maatregel nauwelijks geld en ze zijn erop voorbereid geweest.

Morgen zal er weer naar hartenlust besteld worden.

Met vriendelijke groet,
51

Verzonden: zondag 15 maart 2020 13:37

Aan: [CEE

: EEE.)<

@zilverenkruis.nl)

cc: EE) BESEDN in ws. >;EKER)EXE© rinvws.n >;INERT)
@minvws.nl>

Onderwerp: Maatregelen geneesmiddelentekorten

Beste collega’s van de zorgverzekeraars,

Zoals jullie merken is er veel discussie over (dreigende) geneesmiddelentekorten tgv de corona crisis. Aan de ene kant horen we

nationaal en internationaal dat er nog geen tekorten zijn. Aan de andere kant zijn er eerste signalen van wel, ook al is dat soms

ook vanwege verhoogde vraag. Politiek en maatschappelijk echter een actieve discussie.

Hoewel die signalen er nog niet zijn, verwacht iedereen dat er wel schaarste op de wereldmarkt ontstaat, al of niet ten gevolge
van logistiek. Wanneer en voor welke middelen is onduidelijk. Ik heb daarstraks van een tekst ontvangen waarin hij

richting FD aangeeft dat uitstel van de nieuwe WGP niet nodig is. Ik snap die tekst. IK zie echter ook op dit moment aan den lijve
welke marktdynamiek er is bij hulpmiddelen als er internationaal schaarste is.

We hebben met onze minister afgesproken dat we hem morgen scenario’s voorleggen rondom het thema geneesmiddelenprijzen
en beschikbaarheid. We sluiten in ons denken niets uit.
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Ik zou jullie willen vragen om vanuit jullie perspectief ons ook met spoed input te leveren op mogelijke acties die jullie zelf pro-
actief kunnen nemen of aankondigen om ervoor te zorgen dat de beschikbaarheid van geneesmiddelen in stand blijft.

Hoor graag, al of niet gecoérdineerd via ZN

Ministerie van VWS

HET NIEUWE

DONORREGISTER

Het nieuwe Donorregister, vanaf1 juli 2020.

Kijk wat het voor jou betekent op donorregister.nl

5.1.2e

DISCLAIMER

De informatie in dit bericht is vertrouwelijk. Het is daarom niet toegestaan dat u deze informatie openbaar maakt, vermenigvuldigt of verspreidt, tenzij de verzender

aangeeft dat dit wel is toegestaan. Als dit e-mailbericht niet voor u bestemd is, vragen wij u vriendeljjk maardringend omhet bericht en kopieén daarvan te

vernietigen. Dit bericht is gecontroleerd op bekende virussen. Helaas kunnen wij niet garanderen dat het bericht dat u ontvangt volledig en tijdig verzonden is, of tijdig
ontvangen wordt en vrij is van virussen ofaantasting door derden.


